
PROTOKÓŁ Nr 6/2024 

z posiedzenia  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 
Budżetu, Finansów i Spraw Społecznych oraz Komisji Rolnictwa, Planowania 

przestrzennego i Ochrony Środowiska,  

które odbyło się 22 października  2024 roku 

 

I. W posiedzeniu udział wzięli: 

1) Członkowie Komisji Rewizyjnej – obecni; 

1. Anna Sajewska – przewodnicząca, 
2. Jan Surel – wiceprewodniczący, 
3. Irena Frankowska – członek, 
4. Janusz Biłowieżec – członek. 
 

2) Członkowie Komisji Skarg, wniosków i petycji – obecni; 

1. Wiera Jednoczko – przewodniczaca, 
2. Iwona Ignatiuk – wiceprzewodnicząca  
3. Anna Romaniuk – członek, 
4. Jolanata Jakoniuk – członek. 

 

3) Członkowie Komisji Budżetu, Finansów i Spraw Społecznych – obecni 

1. Konstanty Wawreszuk – przewodniczący, 
2. Edyta Elżbieta Karczewska – wiceprzewodniczący, 
3. Jolanta Jakoniuk – członek, 
4. Bogusława Trofimiuk – członek. 

 

4) Członkowie Komisji Rolnictwa, Planowania Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska – obecni 

1. Dariusz Bazyluk – przewodniczący, 
2. Piotr Janczuk – wiceprzewodniczący, 
3. Irena Frankowska – członek, 
4. Konstanty Wawreszuk – członek.  

 

I. Porządek dzienny: 

1) Przedstawienie i rozpatrzenie petycji w sprawie: 
a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 

rok.  
2) Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych.  
3) Sprawy różne. 



4) Zamknięcie obrad. 
 

  Wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 
Budżetu, Finansów i Spraw Społecznych oraz Komisji Rolnictwa, Planowania przestrzennego i 
Ochrony Środowiska otworzył o godzinie 903 przewodniczący Komisji Rolnictwa, Planowania 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska Pan Dariusz Bazyluk. Na wstępie przywitał wszystkich i 
zapoznał zebranych z porządkiem dziennym obrad i zapytał, czy są jakieś propozycje zmian 
do porządku obrad. Zmian do porządku obrad  nie zgłoszono.  

 

Ad. 1a) 

 Przechodząc do realizacji pierwszego punktu porządku dziennego Przewodniczący 
Komisji Rolnictwa, Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska oddał głos Wójtowi  
Gminy Czyże odnośnie przedstawienia projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok.  
 Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono  i poddano pod głosowanie. W 
głosowaniu jawnym wzięło udział 15 członków komisji stałych. Za przyjęciem projektu 
głosowało 15  członków komisji, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. Projekt uchwały 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad.2 
 W drugim punkcie porządku obrad Pani Anna Stankowska – Sekretarz Gminy Czyże 
przedstawiła informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 
 Informację – analiza oświadczeń majątkowych dołączono do protokołu jako załącznik. 
 
Ad.3  
 W sprawach różnych zabrała głos Pani Skarbnik-  Katarzyna Zabrocka, która odczytała 
pismo skierowane do Pana Wójta od Dyrektora Szkoły Podstawowej w Czyżach 
przedstawiające wyliczenia kosztów wsparcia dziecka przez nauczyciela współorganizującego 
proces kształcenia celem realizacji zaleceń zawartych w Orzeczeniu Nr 8/24/24 z dnia 
03.092024 o potrzebie kształcenia specjalnego dziecka od dnia 01 października 2024 do 31 
sierpnia 2025. Pismo załączono do protokołu.  
 Pani Skarbnik przedstawiła również pismo, które wpłynęło z Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Czyżach z prośbą o zwiększenie dotacji środków samorządowych na 
2024 r. dla Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Czyżach w kwocie 37 300,00 zł na 
pokrycie wydatków związanych z odpłatnością za pobyt w Domu Opieki podopiecznych. 
Pismo zostało załączone do protokołu.  
 Następnie Pni Skarbnik przekazała informację, która wpłynęła z Ministerstwa Sportu i 
Turystyki w związku z pozytywnym rozpatrzeniem wniosku o dofinansowanie realizacji 
zadania inwestycyjnego ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej Kultury Fizycznej. 
Pismo załączono jako załącznik do protokołu.  
 Skarbnik  przedstawiła wprowadzone zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czyże na lata 2024—2033, oraz przedstawiła Plan Finansowy Szkoły Podstawowej w 
Czyżach. 



 Następnie Wójt Gminy Czyże- Jerzy Wasiluk przedstawił informacje o stanie realizacji 
zadań oświatowych za rok szkoły 2023/2024. Informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych za rok szkoły 2023/2024 załączono do protokołu. 

 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku dziennego wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Budżetu, Finansów i Spraw Społecznych oraz 
Komisji Rolnictwa, Planowania przestrzennego i Ochrony Środowiska zakończył prowadzący  
Dariusz Bazyluk o godzinie 1004. 

 

 

Protokołowała:                                                                                                                                 
Przewodniczyła:  

Julit Sadowska                                                                                                                 Dariusz Bazyluk 

 

 
 


